

တီပတီအဖုန်ကတင်တီထီကိုလံ အုန်သး (HSC)

တင်ဂုတ်ကျိလုမိပဒီးပုကွင်ထွဲကဟုကယတ်တဖန်အဂီ

ဆု-မိပဒီးပုကွင်ထွဲကဟုကယတ်တဖန်အအိန်,

NSW တက်ကွပ်ဘဏ်ကွပ်သုတီပတီဂုဝီ အပဒိန် (NSW Education Standards Authority (NESA)) အတင်ဒုးအိန်ထီတီပတီအလံအုန်သး (HSC) တီပတီအဖုန်ကတင်အဖီလစံအံအခိပညီ မှဲဝဲကွဲဖိအိန်လု NSW အပူတဖန်က လိပ်ဟ်ဖျါထီအတင်သုဖးသုကွဲး ဒီးတင်ထီတင်ဒုးအ တီပတီအဖုန်ကတင်လုအကဒီးနုဘဏ်အတီထီကွဲအလံအုန်သး (HSC) အဂီနုနီလီ.

ကွဲဖိတဖန်ကဘဏ်ဆုနီ HSC အတင်ဒီး စဲးလုတီပတီအဖုန်ကတင်အဂီလုတင်သုတင်ဘဏ်အတင်ကွဲးသုခါလုအမု တင်ဖး, တင်ကွဲးဒီးတင်ထီတင် ဒုးနုနီလီ. လီပုယဲအဖီခိန်တင်ဒီးစဲးတခါစုစုနုအတင်ဆကတီအယတ်ကအိန်ဝဲဒန် 45 မဲးနဲးဒီးဘဏ်တင်ရဲလီကျဲလီယတ်အီဒ် လုလတ်အသီးလီ-

- တင်ဖးအတင်ဒီးစဲးတခါလုတင်ဟုန် ဟ်တင်စဲးဆလုတင်ကယုထုတဖန်,
- တင်ဒုးအတင်ဒီးစဲးတခါလုတင်ဟုန်ဟ် တင်စဲးဆလုတင်ကယုထုတဖန်
- တင်ကွဲးတင်ဒီးစဲးတခါ (ထီဘးလံမဲင်ဖျါ 500 ဖျါ) ဒီးသနုထီလုလံကွဲးဟ်မုတမုတင်ထီတင်ခါလုတင်ဟုန်ဟ်အီအဖီခိန်နုနီလီ.

ကွဲဖိတဖန်ကဘဏ်တုထီတီပတီတခါလုအမု 3 မုတမု 4 လုတင်ဒီးစဲးအတင် ကွဲးခဲလတ်အပူလုတင်ကဖျိဝဲဒန် HSC တီပတီအဖုန်ကတင်အဂီ နုနီလီ. ကွဲဖိတဖန်လုအဟ်ဖျါထီတီပတီလုတင်ဟ်ပနီနုယတ်, အခိပညီနုအိန်ဒီးဂီခိန်ထံးတင်ကစုးကါမတ်အတင်သုတင်ဘဏ်တဖန်လုကိးနုဒီး အဂီ, လုတင်ဖဲးတင်မဒီးဆုညါတင်မလိမဒီးအဂီနုနီလီ.

တနုစုစုကွဲဖိတဖန်အိန်ဒီးခွဲးယတ်တဘျုးဘျီလုအကဆုနီလီပုယဲအဖီခိန်တင်ဒီးစဲးထီဖဲအထီ 10 တီတုလု 12 တီကတင်တစုနုနီလီ. တင်ကဒီးစဲးကွဲးကဒီးတဘျီဒီးတဘျီအဘဏ်စုနုတင်ကဘဏ်ဒီးအဆကတီအိန်ဝဲလီ.

ကွဲဖိတဖန်ကဘဏ်တင်ဆီထွဲအီဒီဖျါကွဲလုအကတုထီ HSC တီပတီအဖုန် ကတင်အဂီလီ. တင်ဒီးစဲးကွဲးလိသးတဖန်အိန်ဝဲဒန်လုကွဲအပူဒီး လီပုယဲအဖီခိန်တင်သံကွဲအဒိတဖန်နုတင်ထီအီသုဖဲ NESA အပုယဲသနုအလီလီ- <https://educationstandards.nsw.edu.au/wps/portal/nesa/11-12/hsc/hsc-minimum-standard/online-tests>

ဝံသးစုဆဲးကျိးဘဏ်ကွဲဖဲနုမုအဲဒီးအထီတင်ဂုတ်ကျိအခါတကွဲ.

ဖဲနုမုလိပ်ဘဏ်လုနုဖိလိပ်ဘဏ်အထီတင်ဒီးကကြးဘဏ်ဝဲဒန်လုတင်မလုဆုညါလုအဘဏ်ထွဲဒီး HSC တီပတီအစုကတင်အတင်ဒီးစဲးအဂီအခါ, ဝံသးစုကိးဘဏ်ကွဲတင်ဆဲးကျိးအပုဘဏ်မုဘဏ်ဒါလုတင်ဟ်ဖျါယတ်အမဲလုလတ်အံနုနုတကွဲ-

- ကွဲတင်ဆဲးကျိးအပုဘဏ်မုဘဏ်ဒါအမဲ
- ကွဲတင်ဆဲးကျိးအပုဘဏ်မုဘဏ်ဒါအလီတဲစိအမဲ

ပုတင်သုတီသးရု

ကွဲခိန်
ကွဲအမဲ

လီတဲစိတင်ကတီကျိးထံအတင်မလုအတင်ဖဲးတင်မ

ဖဲနုမုလိပ်ဘဏ်ပုကတီကျိးထံတင်လုကမဲလုနုလုတင်ကဆဲးကျိးကွဲအဂီနုနီ, ဝံသးစုကိးဘဏ်လီတဲစိတင်ကတီကျိးထံအတင်မလုအတင်ဖဲးတင် မလု 131 450 ဒီးယုနုပုကတီကျိးထံတင်တ ဂလုနုကစုအကွဲဒန်ဝဲတကွဲ. တဲဘဏ်ပုတုလီလီတဲစိတင်ကိးဒီးနီဂီ လုနုအဲဒီးကိးအီဒီးပု တုလီလီတဲစိ တင်ကိးကယုနုဒီးပုကတီကျိးထံတင် တဂလုကမဲလုနုဒီးတင်တဲသကိးနုနီလီ. လုတင်မလုတခါအံအဂီ တင်တ ယုနုဒီးအလဲဘဏ်.

